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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2024-09-18 KL. 17:15. 

KALLADE: 
Ordförande:       Arvid Sandström 
Vice ordförande:      Robert Oddestad 
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:    Mathias Käck 
Kommunikationsansvarig:       Malin Danielsson  
Ordförande för sociala utskottet:    Vera Gunnars 
Arbetsmarknadsansvarig:      Pedram Khanghahi 

 Klubbmästare:      Emil Sartorius 
 Inspektor:      Olle Lundin 
 Proinspektor:      Rolf Johansson 
 Verksamhetsrevisor:     Alva Johanssen 
 
 

1 §  MÖTETS ÖPPNANDE 
Arvid Sandström öppnade mötet 17:19 

 
2 §  VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Styrelsen beslutade 
 
Att välja Pedram Khanghahi till justerare tillika rösträknare.  
 

3 §  VAL AV MÖTESOBSERVATÖR  
Styrelsen beslutade 
 
Att inte välja en mötesobservatör. 
 

4 §  GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
Kallelsen utgick 2024-09-10 i enlighet med kallelseförfarandet. 
 
Styrelsen beslutade 
 
Att godkänna kallelseförfarandet. 
 

5 §  ADJUNGERINGAR 
 

6 §  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Bilaga: Dagordning 
 
Styrelsen beslutade 
 
Att fastställa föredragningslistan, med en ny punkt 14 med lydelsen ”Förköp 
för Kontaktdagens ledningsgrupp”. 
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7 §  PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDEN 

Protokoll från 24-09-04 är justerat och kan läggas till handlingarna.  
 
Styrelsen beslutade 
 
Att Lägga protokollet från 24-09-04 till handlingarna.  
 

8 §  MEDDELANDEN OCH RAPPORTER 
Ordförande 
- Möte med nya ÖB (överbibliotekarien)  
- UUFS-möte 
- Standarceremoni 
 - Invigning av nya Storan och lillan som ska representera alla studenter. 
- Extrastämma! 
- Remiss om AI 
- JURO-avstämning 
Planerat inför besök av utbildningsminister 

 
Vice ordförande 
- Presenterat JF för utbytesstudenter. 
- Representerat JF på standar-ceremonin. 
- Varit på reccegasque. 
- Deltagit på styrelseworkshop. 
- Hjälpt till med KDAB-kickoff. 
- Haft KDAB-möte angående utdelning. 
- Deltagit på extrastämma. 
- Haft möte med ekonomiassistenter. 

 
Utbildningsansvarig 
- Varit på invigning av standarder 
- Medverkat på reccegasque 
- Styrelsemöte med Iustus 
- Möte med överbibliotekarie 
- Styrelseworkshop 
- Möte med pool 3 om vilka fördjupningskurser som ska erbjudas 

 
Kommunikationsansvarig 
- Möte med idrottstruppen 
- Varit på reccegasque 
- Jubileumsbalen har publicerats på sociala medier 
- Haft möte med Press Judicata 
- Haft möte med JS Sverige 

 
Ordförande för sociala utskottet  
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- Inbjudan till diplomeringssittningen har gått ut 
- Talare för vt25 bokade 
- Biljettförsäljning temasittning 
- MYCKET arbete inför balen 
- Deltagit på reccegasque och styrelseworkshop 
 
Arbetsmarknadsansvarig 
- Justera priset för bokningar av Jontes och köp av marknadsföring 
- Hitta flera sponsorer till balen 
- White & Case sponsorship 
- Deltagit på styrelseworkshop och reccegasque 
 
Klubbmästare 
- Ansökan för KV och CV 
- Utbildning för CV i måndags 
- Jontes bokningsbart 
- Ny husmästare invald 
- Möte med husmästeriet 
- Planerat inför organiseringsdag på söndag 
- Jubileumsölen är färdig, etiketten är godkänd 
- Styrelseworkshop 
 

9 §  PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

 

10 §  BEVAKNINGSLISTAN 

 

11 §  EKONOMISK ÖVERSIKT 
Robert Oddestad höll en kortare presentation av budgeten och föreningens 
allmänna ekonomiska ställning. 

 
12 §  DISKUSSION: SAMARBETE MED OENOLOGISKA FÖRENINGEN  

Bakgrund: Diskuterat med personer från Oenologiska föreningen på GH, var 
öppna för samarbete för att genomföra vinprovningar på Jontes.  
 
Rolf Johansson lyfte frågan om en vinprovning var förenlig med föreningens 
alkoholpolicy. 
Styrelsen diskuterade om man kunde genomföra vinprovning med mer fokus på 
mat och inte enbart alkohol. Styrelsen fortsatte sedan att diskutera 
alkoholpolicyn och kom fram till att den bör uppdateras. 
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13 §  DISKUSSION: SYNLIGGÖRA VÅRT ARBETE – 

”ORDFÖRANDEBLOGG” 
Arvid Sandström presenterade ett förslag om att synliggöra styrelsens arbete 
genom att vara mer aktiva på sociala medier, likt UTN:s ordförande.  
Styrelsen var positiva till förslaget. 
 

14 §  FÖRKÖP KONTAKTDAGENS LEDNINGSGRUPP 
Styrelsen diskuterade huruvida medlemmar i Kontaktdagens ledningsgrupp bör 
få möjlighet att köpa balbiljett samtidigt som föreningens ämbetsmän. 
 
Styrelsen beslutade 
 
Att ge förköpsmöjligheter till Kontaktdagens ledningsgrupp. 

 
15 §  ÖVRIGA PUNKTER 

Vera Gunnars tyckte att styrelsen borde bli bättre på att städa kontoret. 
Föreningens instagram-aktivitet diskuterades, där Vera Gunnars tyckte att vi inte 
borde ha flera olika konton utan endast ett centralt konto. Idéen fick gehör. 

 
16 §  ORDET FRITT 

 
17 §  MÖTETS AVSLUTANDE 

Arvid Sandström avslutade mötet 19:12. 


